

# Privacy Policy

↓ Deutsche Version siehe unten / German version see below ↓

Contact: northboot@mailbox.org

## Scope of application

This privacy policy is valid for the websites accessible under the following domains:

### searXNG:

- Clearnet: <https://northboot.xyz>
- Onion: <http://4n53nafyi77iplnbrpmxnp3x4exbswwxigujaxy3b37fvr7bvlopkeyd.onion>

### Libreddit:

- Clearnet: <https://libreddit.northboot.xyz>
- Onion: <http://ecue64ybzvn6vjzl37kcsnwt4ycmbsyf74nbttyg7rkc3t3qwnj7mcyd.onion>

### Cloudtube:

- Clearnet: <https://tube.northboot.xyz>

### SimplyTranslate:

- Clearnet: <https://translate.northboot.xyz>
- Onion: <http://xxtbwyb5z5bdvy2f6l2yquu5qilgkjeewno4qfknvb3lkg3nmoklitid.onion>
- I2P-Base32: <http://2db77uyqbrsnikwdthtoyrhai53oqw3x4gmakefu33zshm35pzpa.b32.i2p>
- I2P-Alias: <http://translate.i2p>

### Wikiless:

- Clearnet: <https://wikiless.northboot.xyz>
- Onion: <http://ybgg2evrcdz37y2qes23ff3wjqjdn33tthgoagi76vhxytu4mpxiz5qd.onion>
- I2P-Base32: <http://x33lx4h6d7h6xs4eiqwhvaxn3ea5gn2ifmu3jobnvuvn4k4aej7a.b32.i2p>
- I2P-Alias: <http://wikiless.i2p>

## Privacy

"The best data protection is to not save the data at all."

## Disclaimer

The websites accessible at the above addresses are of a purely private, non-commercial nature. They do not process any personal data and the specification of a privacy policy is therefore not mandatory according to applicable German and EU law. This data protection declaration is nevertheless offered for the purpose of clarification, but makes no claim to completeness or conformity with any applicable law or directive. The same applies to the table below regarding GDPR compatibility.

## Explanation of terms

- Persistence: The storage of data on non-volatile memory beyond the runtime of the application.
- Cookies: Small files that are stored on the user's device. They can be used to save the settings made on a website beyond a single browser session.
- Logfile: File stored on the server that contains information about the operation of an application. Useful for troubleshooting.

## Data collection

Personal data is not collected. The server stores your IP address in memory (non-persistent) for the duration of the visit in order to maintain the connection to your device.

## Data sharing

No data is shared with third parties.

## Cookies

You have the option to save settings made on the website locally on your computer via cookies. The use of these cookies is

1. optional

2. and purely functional, as described in legal case C-673/17.

Third party cookies are not being used.

## External Services/Online-Marketing

No external services are used.

## Logfiles

The server services required for the corresponding websites offered (e.g. web server, firewall) may store log files only for troubleshooting purposes, but never contain personal data.

## Cloudtube specific (tube.northboot.xyz)

When you perform a query on CloudTube that requires data from YouTube, such as making a search or loading a video, your query is forwarded to YouTube. For example, when searching, YouTube receives a query for those search terms, and when watching a video, YouTube receives a page load for that video. When watching a video, your browser connects to googlevideo.com directly to request the video stream. This connection, and any data stored by YouTube as a result, is subject to Google's privacy policy.

For more information see: <https://policies.google.com/privacy>

## GDPR compliance

Requirement	Complies	Not applicable	Does not comply	Comment
Privacy Policy	X			-
Imprint		X		Non-commercial website according to §5 TMG
Data minimization	X			No personal data is stored
Transport Encryption	X			TLSv1.2/TLSv1.3 + HSTS (Clearnet)
Cookie-Banner		X		No use of cookies with personal data, so no cookie banner needed
Tracking-Services	X			No use of tracking services
Embedded media	X			Embedded media may be proxied through the server. No direct connection between client and external service.

# Datenschutzerklärung

Kontakt: northboot@mailbox.org

## Geltungsbereich

Diese Datenschutzerklärung ist gültig für die Websites erreichbar unter den folgenden Domains:

### searXNG:

- **Cleartnet:** <https://northboot.xyz>
- **Onion:** <http://4n53nafyi77iplnbrpmxnp3x4exbswwxigujaxy3b37fvr7bvlopzeyd.onion>

### Libreddit:

- **Cleartnet:** <https://libreddit.northboot.xyz>
- **Onion:** <http://ecue64ybzvn6vjzl37kcsnwt4ycmsyf74nbtttg7rkc3t3qwnj7mcyd.onion>

### Cloudtube:

- **Cleartnet:** <https://tube.northboot.xyz>

### SimplyTranslate:

- **Cleartnet:** <https://translate.northboot.xyz>
- **Onion:** <http://xxtbwyb5z5bdvy2f6l2yquu5qilgkjeewno4qfknvb3lkg3nmoklitid.onion>
- **I2P-Base32:** <http://2db77uyqbrsnikwdthtoyrhai53oqw3x4gmakefu33zshm35pzpa.b32.i2p>
- **I2P-Alias:** <http://translate.i2p>

### Wikiless:

- **Cleartnet:** <https://wikiless.northboot.xyz>
- **Onion:** <http://ybgg2evrcdz37y2qes23ff3wjqjdn33tthgoagi76vhxytu4mpxiz5qd.onion>
- **I2P-Base32:** <http://x33lx4h6d7h6xs4eiqwhvaxn3ea5gn2ifmu3jobnvuvn4k4aej7a.b32.i2p>
- **I2P-Alias:** <http://wikiless.i2p>

## Datenschutz

"Der beste Datenschutz ist es, die Daten gar nicht erst zu speichern."

### Vorwort

Die unter den oben aufgeführten Adressen erreichbaren Websites sind rein privater, nichtkommerzieller Natur. Sie verarbeiten keinerlei personenbezogener Daten und die Angabe einer Datenschutzerklärung ist demnach nach geltendem deutschen- und EU-Recht nicht zwingend notwendig. Diese Datenschutzerklärung wird zum Zwecke der Aufklärung jedoch trotzdem angeboten, erhebt allerdings keinen Anspruch auf Vollständigkeit oder Konformität mit irgendeinem geltenden Gesetz oder Richtlinie. Gleiches gilt für die unten aufgeführte Tabelle bzgl. der DSGVO-Kompatibilität.

### Begriffserklärungen

- **Persistenz:** Das Speichern von Daten auf einem nichtflüchtigen Speicher über die Laufzeit der Anwendung hinaus.
- **Cookies:** Kleine Dateien, die auf dem Endgerät des Benutzers gespeichert werden. Sie können verwendet werden, um die auf einer Website getätigten Einstellungen über eine einzelne Browser-Sitzung hinaus zu speichern.
- **Logdatei:** Auf dem Server gespeicherte Datei, die Informationen über den Ablauf einer Anwendung enthält. Nützlich zur Fehlerbehebung.

### Datenerhebung

Personenbezogene Daten werden nicht erhoben. Der Server speichert für die Dauer des Besuchs Ihre IP-Adresse im Arbeitsspeicher (nicht-persistent), um die Verbindung zu Ihrem Endgerät aufrecht zu erhalten.

## Datenweitergabe

Es werden keine Daten an Dritte weitergegeben.

## Cookies

Sie haben die Möglichkeit, auf der Website getätigte Einstellungen über Cookies lokal auf Ihrem Computer zu speichern.

Die Verwendung dieser Cookies ist

1. optional
  2. und rein funktional, so wie in der Rechtssache C-673/17 beschrieben.
- Drittanbietercookies werden nicht verwendet.

## Externe Dienste/Online-Marketing

Es werden keine externen Dienste verwendet.

## Logdateien

Die für die entsprechenden angebotenen Websites notwendigen Serverdienste (z.B. Webserver, Firewall) speichern Logdateien ggf. nur zu Fehlerbehebungs Zwecken, aber enthalten niemals personenbezogene Daten.

## Cloudtube spezifisch (tube.northboot.xyz)

Wenn Sie eine Anfrage auf CloudTube durchführen, die Daten von YouTube benötigt, wie zum Beispiel eine Suche oder das Laden eines Videos, wird Ihre Anfrage direkt an YouTube weitergeleitet. Bei einer Suche erhält YouTube beispielsweise eine Anfrage zu diesen Suchbegriffen, und wenn ein Video angesehen wird, erhält YouTube einen Seitenaufruf für dieses Video. Wenn Sie ein Video ansehen, stellt Ihr Browser eine direkte Verbindung zu googlevideo.com her, um den Videostream anzufordern. Diese Verbindung und alle Daten, die YouTube infolgedessen speichert, unterliegen den Datenschutzbestimmungen von Google.

Für weitere Informationen siehe: <https://policies.google.com/privacy>

## DSGVO-Kompatibilität

Anforderung	Erfüllt	Nicht anwendbar	Nicht erfüllt	Anmerkung
Datenschutzerklärung	X			-
Impressum		X		Nicht-kommerzielle Website gemäß §5 TMG
Datensparsamkeit	X			Keine personenbezogene Daten werden gespeichert
Transportverschlüsselung	X			TLSv1.2/TLSv1.3 + HSTS (Clearnet)
Cookie-Banner		X		Keine Verwendung von Cookies mit personenbezogenen Daten, also kein Cookie-Banner benötigt
Tracking-Dienste	X			Keine Verwendung von Tracking-Diensten
Eingebettete Medien	X			Eingebettete Medien werden ggf. über den Server geproxied. Keine direkte Verbindung zwischen Client und externem Dienst.